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Proč jsme pili?
Vložil Renata - 07/01/2015 14:43
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 07/01/2015 22:22
_____________________________________

Renata moc pekne napisane. Ja som to mala tak isto, kazdy problem som sa snazila riesit tym, ze som
sa na to napila ale hlavny problem bol ten, ze potom som uz nemala silu nic riesit a len soms a utapala v
sebalutosti. Nepijem uz 8 mesiacov a odvtedy sa moj zivot tak velmi zmenil k lepsiemu. Ale musela som
to taktiez vsetko pochopit sama, rozhodnut sa a nastartovat v sebe vnutornu zmenu. Dokazala som to
sama, o to viac som na seba hrda. Tie prve dni boli strasne, ale stoji za to ich pretrpeit.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 08/01/2015 06:05
_____________________________________

Já pila proto, že jsem zdědila tuto nemoc po tátovi, že mně to chutnalo, že jsem vůbec netušila, co
alkoholismus je, jak je to zrádná nemoc,že mě alkohol i kdysi pomáhal usnout, zapomenout na
trápení.........

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil nikola1 - 09/01/2015 19:05
_____________________________________

Proc jsem pila? Urcite kvuli uvolneni, navozeni prijemnych stavu, odreagovani,zklidneni.Tedy ze
zacatku.Pote jsem jezdila na navstevy, jen abych se napila, a to hodne rychle,takze to koncilo vetsinou
ostudou.Takze na co cekat?Az mi naleji?Jednodussi bylo mit TO doma a dat si
kdykoliv,hodne,cokoliv.Prvni myslenky byly, co to zase delam,od zitrka ne...Pak jsem tim resila
manzelskou krizi,svuj vzhled,pak vsechno.Citila jsem euforii,pak uz fyzickou a psychickou
bolest.Najednou jsem to nechtela.Citila jsem konec.A ted? Take jsou situace,kdyz bych jindy sahla po
lahvi,ale ani me to nenapadne.Je to ohromna uleva a pocit stesti a svobody.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Vendy - 11/01/2015 10:39
_____________________________________

Je tomu pár let, co jsem přestala pít. Když se ohlížím zpět, divím se, že jsem to vůbec přežila... Mým
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problémem byla "bolest duše". Nevím jak to popsat, jako když vám je nejhůř a vynásobíte to tisícem....  
Začínalo to vínem, pivem na uvolnění. Když mě bývalý parter začal týrat, pila jsem už jen tvrdý alkohol...
Propila jsem se k 5 promilím. 
Nepomohla ambulantní ani ústavní léčba,stacionář, antabus. 
Nepila jsem pro chuť ani pro radost. Jen aby nic nebolelo... 
Až mi nasadili správnou léčbu na "bolavou duši". Najednou nepít nebylo až tak nemožné. Nicméně jsem
si připadala jako zvířátko, které se socializuje a učí normálně žít. 
Nebylo jednoduché se s touto částí života vyrovnat a nejtěžší bylo si odpustit. 
Moji nejbližší přes to všechno při mně stojí a zbyla mi i hrstka přátel, kteří to se mnou nevzdali. A já si
toho nesmírně vážím! 
Uteklo hodně vody a já mám fajn partnera, skvělé dítko a prima práci.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Péťa - 11/01/2015 13:22
_____________________________________

Já taky mněl takovej neklid/úzkost/samotu a nemohl jsem usnout, dal jsem si pár piv a spát šlo. Proto
jsem začal pít, uklidňoval jsem se tim. Z pár piv bylo 6 pak 10 a dneska už to radši nepočítam. Bez
chlastu už neusnu. Nemyslim si, že jsem alkoholik (to o mně jenom řikaj ostatní), ale aspoň 10 piv si za
den prostě dát musim- na uklidnění, na chuť a abych mohl spát, vyjímečně víno nebo destilát, ale to mi
nechutná, to piju jen když vážně nejde spát, nebo nic jinýho nemam. Snažim se sportovat, abych
vylepšil náladu, ale moc to nepomáhá. Dnes se mi i zdálo jak piju(vlastně i včera), i přes den na to furt
myslim. A když nepiju tak nervózně lezu po bytě atd.., případně se třesu, takže to mam jako takový
psychofarmakum. Někdy zpytuju svědomí a chci přestat, ale prostě nepřestanu. Zanedbávam všechno
co jde. Jak už ani nemam kamarády na chlastání tak chlastam sám doma, aspoň ušetřim, když
nechodim do hospody.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Ja - 11/01/2015 13:50
_____________________________________

Peter,  
ako vidíš svoju ďalšiu perspektívu? Budeš aj naďalej prehlbovať svoju vlastnú vypočítavosť a lakomosť a
upíjať sa sólo?  :silly:  

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Péťa - 11/01/2015 19:05
_____________________________________

Ano

============================================================================
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Re: Proč jsme pili?
Vložil petrch - 11/01/2015 19:12
_____________________________________

Každý svobodný člověk má svou volbu, takže proč nie  :cheer:

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 11/01/2015 19:23
_____________________________________

Peťo, už nevíš, co je střízlivý život,jak je krásný, je tě škoda, ale kdo chce kam........

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil petrch - 11/01/2015 19:27
_____________________________________

Jablko prý nepadá daleko od stromu. A dcera Oldřicha Kaisera (58) se potatila. I Karolína Kaiserová (30)
skončila kvůli bouřlivému stylu života na psychiatrii! 

Nejen, že je Karolína tátovi fyzicky podobná a zdědila po něm i herecký talent. Bohužel má po něm i
náklonnost k alkoholu a musela se nechat hospitalizovat. 
Démon alkohol 

Její excesy ji dokonce – podobně jako jejího tátu už několikrát – dovedly až do blázince.Třicetiletá
herečka je kvůli chlastu v péči lékařů na psychiatrii Vojenské nemocnice v Praze-Střešovicích. „Byla tam
hospitalizovaná už v prosinci,“ prozradil rodinný přítel. Advent a Vánoce tedy měla její maminka Naďa
Konvalinková (62) hodně smutné... I když se současně říká, jaká matka, taká Katka, u Kaiserů je to
opačně. Karolína si vzala víc z táty než ze své trpělivé a věčně usměvavé maminky. 

Už ji před lety kvůli pařbám vyhodili před maturitou z konzervatoře. Mladá herečka si prostě neumí
poručit. Proto se také máma Naďa zřejmě jen tak vnoučka nedočká, přestože po něm touží. „Až to
přijde, budu šťastná,“ svěřila se předloni herečka Blesku. To ještě netušila, že místo nakupování
dětských dupaček bude za dcerou chodit do blázince. 

Leden 2004 

Herec Kaiser odmítl opustil bar Divadla Na zábradlí. Skočil dokonce přivolanému policistovi na záda a
dělal klíště. 

Květen 2004 

Divadlo Bez zábradlí zrušilo představení kvůli tomu, že Oldřich Kaiser hrál opilý a na divácích loudil
alkohol. 

Říjen 2010 
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Umělecký ředitel Divadla Ungelt Milan Hein vyhodil herce kvůli opilství. Kaiser sice opilý, a nebylo to
poprvé. 

Leden 2012 

Oldřich Kaiser vyhledal pomoc v léčebně v jihočeském Červeném Dvoře. Tři měsíce se tam léčil. Marně.

Duben 2013 

Kaiser po roce a třech měsících hledá pomoc ve stejné léčebně. Sám od sebe totiž nedokáže
abstinovat.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 12/01/2015 06:02
_____________________________________

Kaiser je jen člověk, a není vše tak, jak píše bulvár.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Ja - 12/01/2015 06:24
_____________________________________

Petrch, 

píš o sebe a o svojich pocitoch!  

Prečo si robíš z nemocného štít pre vlastnú slabosť a zbabelosť? 
Chýba Ti odvaha pozrieť sa sám-sebe do očí alebo zrkadlo? B)

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil peťo - 12/01/2015 08:14
_____________________________________

ja, 
a môžeš mi Ty povedať, prečo máš vždy taký "konfrontačný, nadradený tón" v hlase????

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Ja - 12/01/2015 08:51
_____________________________________
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peťo napsal: 
ja,... prečo máš vždy taký "konfrontačný, nadradený tón" v hlase???? 

Peťo, 
a prečo to Ty vnímaš ako "konfrontačné a nadradené"? Je to Tvoj vid ale nie môj postoj a to je rozdiel... 
V diskusii sa diskutuje alebo polemizuje a toto je predsa diskusné fórum, v ktorom sa vzájomne
informujeme.  
Zmeň svoj vlastný vhľad a postoj, odosobni sa a uvidíš hlbšie a ďalej. Osobné žabomyšie vojny som už
dávno prenechal krčmovým rečníkom - tam patria, aj rozvíjajú tieňové Egá opilcov. 
Môj názor ber *iba* ako námet, o ktorom vôbec nemusíš premýšľať - je to Tvoje právo a Tvoj životný
priestor. Udržiavaj si myseľ triezvu, v čistote a pokoji!  
Prajem Ti nájsť si svoj stred - kotvu a správny vhľad! :)

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Standa - 12/01/2015 19:32
_____________________________________

Já jsem pil, protože jsem alkoholik. Nejsem alkoholik, protože jsem pil.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil petrch - 12/01/2015 22:58
_____________________________________

No Já, chlapče ušatá slovenská...Já jsem z lidme kteřítam s kaisrem byly..a to že ty nepiješ UŽ UŽ UZ 
ještě neznamená že nejsi  primitiv

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil petrch - 12/01/2015 23:06
_____________________________________

Hele, hošane Ja..dejme tomu že ti vymyli makovici v blázinci..je to vidět..Ja ti to přeju že nepiješ..ok  ;)  
Ne všichni byli v pakárně pro kryply ikdyž tam skončíme..ty jo tak si chytrej...no jo no

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 13/01/2015 02:33
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================
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Re: Proč jsme pili?
Vložil petrch - 13/01/2015 05:25
_____________________________________

Máš pravdu Renato, což ovšem neznamená, že každej kdo byl zavřenej v kleci aby nemohl lemtat je
chytrej..

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 13/01/2015 06:02
_____________________________________

Petře, já vím, že Kaiser byl v ČD velice skromný, bezvadný, jeden den jsem tam byla a osobně s ním
mluvila, všichni ho měli rádi, tutově.A jestli pije nyní, do toho fakt nikomu nic není.Myslím si, že se drží,
ale neřeším to.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Ja - 13/01/2015 06:55
_____________________________________

Petrch, 

urážať už vieš. Odlož vzťahovačnosť a *argot ~ slovník primitívnej lúzy* a nahliadni do zrkadla. Čo za
atrapu to tam vidíš? Vyhorený skelet... a nemocné prázdne ambície. Ľutujem Ťa! Smutné ale pravdivé...
:( 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 13/01/2015 12:50
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Ja - 13/01/2015 13:42
_____________________________________

Rena, príjmi moje ospravedlnenie!  :blush: (Mea culpa?!) 

Pil som pre účinok, ktorý sa nakoniec úplne stratil... (tolerancia) 
...neskôr, stereotypne - zo zvyku, bez chuti,  požitku a radosti.  :(

============================================================================
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Re: Proč jsme pili?
Vložil Stopka - 13/01/2015 14:27
_____________________________________

Proč? Důvod se vždycky našel...k tomu genetická výbava. Jedináček vychovávaný v bohémské
společnosti, takže se u nás, co si pamatuji vždycky pilo, naši mně brali všude z ateliéru do ateliéru, žürky
do rána, ale nebyla jsem zanedbávána, pamatuji si, že mně každý jako děcko rozmazloval,mohla jsem
co jsem chtěla. Tatínek se upil brzo, maminka taky popíjela, ale oba je miluji, nicméně už tu nejsou. 
Prostě logický vysvětlení proto nemám, proč jsem pila.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil petrch - 13/01/2015 18:59
_____________________________________

Ahoj...Ikdyž je někoho (něco) jako člověka pod přezdívkou Já zbytečné komentovat, je to typický
důsledek vymytí mozku ustavní léčbou...tzv.. Z člověka udělaj opici, ale hlavně že nepijete což je asi
"výhra! ovšem to je vše 

Ps: pro ostatní..Neni cílem vygumovat mozek jako to udělali tzv Já, ale vyléčit se a zachovat si
důstojnost 

Protože takto jako tohoto chudáka, by vyléčili i v koncentáku nebo v kleci každého..bez mozku
nepotřebujete pít 

ahoj

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Ja - 13/01/2015 20:58
_____________________________________

petrch napsal: 
Ahoj...Ikdyž ...jako člověk..bez mozku nepotřebujete pít 

Petrch, 
...však - nepi!!! :dry:  

Prezraď,prečo a čo piješ? Je to téma... 
(Alebo Ti z nadmerného pitia už atrofuje/mäkne mozog?) 

Podsúvaš TU vlastné delúzie, konštrukty, bludy a nezmysly. 
Vyhľadaj odbornú pomoc!(zachrániš si možno ešte život!) 
Nezvládaš už kontrolovať myseľ ani svoje emócie.  B)

============================================================================
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Re: Proč jsme pili?
Vložil Péťa - 13/01/2015 22:06
_____________________________________

A jste všichni alkáči taky už od dětství takový tragédi? Já totiž už jako malej plánoval sebevraždu, koukal
z okna a myslel jak se zabít... Plán mam hotovej(koupil jsem si i patřičný náčiní). Pořezal jsem si ruce a
zbytek radši nenapíšu, je to hnus. Ale jak jsem četl v tom článku o chlastu, tak to může bejt jenom
nějaká osobnostní porucha. Ale chlastam stejnak.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil petrch - 13/01/2015 23:00
_____________________________________

ok..chlastas..chlastas ze nechces zit v realite,tot vse.Vozrala chlast, ze chce chlastat, ale jak vylecit
nekoho kod chlasta aby nebyl v realite ktera ho sere

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 14/01/2015 00:12
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 14/01/2015 05:03
_____________________________________

Oba Petrové, skončete s alkoholem, změní se vám nálada, svět bude hezčí, osvobodíte se.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 14/01/2015 05:05
_____________________________________

Petrové, skončete s alkoholem, přestaňte pít, život se změní k lepšímu, hezčímu, najdete svobodu.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 14/01/2015 05:06
_____________________________________
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Omluva, blbnu i s počítačem, nešlo mně to odeslat.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil stopka - 14/01/2015 10:09
_____________________________________

Ja--to se pleteš téma není prečo a čo piješ ,  ale je to v minulém čase, proč sme pili)))

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Ja - 14/01/2015 11:10
_____________________________________

stopka napsal: 
Ja--to se pleteš téma není prečo a čo piješ ,  ale je to v minulém čase, proč sme pili))) 

Stopka, 

rozlišujem základné časy aj príčastia a prechodníky. 

Otázkou v prítomnom čase som aktualizoval a rozšíril predmet témy. (Pre konkrétneho
prispievateľa/petrch/.) 

Postačuje takéto vysvetlenie?  :)

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 14/01/2015 20:43
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 14/01/2015 21:58
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 14/01/2015 21:59
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_____________________________________

Renata u mna to nie je len fraza. Asi mam stastie, ze nemam problem sa zabavit aj zasmiat sa bez
alkoholu. Ale ja som od prirody taky smejko. 

Ja ked som sa opijala, som si myslela, ze je so mnou uzasna sranda, ale ostatni mi potvrdili, ze to bol
des a hroza a ze sa so mnou zabavia urcite lepsie, ked nepijem. A o tej sabalutosti a vyplakavani pod
vplyvom, tak to uz ani nehovorim. Ale tak som to mala ja. Ty to zial mas ine.  

Ale celkovo si nemyslim, ze s opitymi ludmi je nejaka velka sranda, to len oni tak vnimaju. Ved len ked si
clovek precita to co sem pisu ludia pod vplyvom, tak zrovna vesele a zabavne to nie je.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 14/01/2015 22:02
_____________________________________

A ani mne nevadi, ked ostatni ludi piju, este im aj nalejem. Im alkohol neublizuje ale mne ano, tak preco
by si nemali dat? Nevadi mi ani ked pije moj priatel. On pije s mierou a nie kazdy den, takze mi to nema
preco vadit.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Petr N - 14/01/2015 22:08
_____________________________________

Osobně mi to připadá taky jako fráze, trapná fráze. Není to tím, že by se nebylo čemu zasmát, i když
mám rád spíš černej humor. Život bez chlastu nebo s přiměřeným množstvím je prostě obyčejnej,
normál, a myslím si že to je v pohodě. 
Přece pro káždého je krásné něco jiného, že.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 14/01/2015 22:35
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 14/01/2015 22:53
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 
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============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 14/01/2015 23:15
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 14/01/2015 23:52
_____________________________________

Renata, ale ja si myslim, ze ked niekto povie, ze mu je lepsie bez alkoholu a ze ma krajsi zivot bez neho,
tak mysli konkretne na seba. A samozrejme, ze to porvnava s tym zlym co ku koncu s alkoholom zazil a
preco sa vlastne rozhodol aj abstinovat. 

Ja proti alkoholu ako takemu nc nemam. Ved ludi co ho vie konzumovat, tak tym prinasa to dobre a nie
zle, preto ho pit mozu. 
Ved ako sa hovori je to dobry sluha a zly pan. Nad nami zial uz mal tu moc, ze bol nasim panom a uz
nam viac nechcel sluzit  :unsure: a robil si s nami to co sa mu zachcelo. 

My kvartali zial neviem pit s mierou a nikdy to vediet nebudeme, tak co nam ostava? Akceptovat to a zit
si svoj zivot aj bez neho. 

Ale vobec to neberiem tak, ze alkohol je nieco hnusneho a teraz budem rad radom vsetkych od neho
odhovarat. Je to jed len pre nas, co sme ho neveli ovladnut a my sme si to nevybrali, ale nema zmysel
sa trapit tym co ovplyvnit alebo zmenit nemozme. Aspon ja to mam tak, ze keby si zacnem hovorit preco
prave ja a zacnem zavidiet vsetkym ostatnym, ze oni mozu a ja nie. Tak to je uz len krocik k sebalutosti
a odtadial to uz nie je ani daleko k opatovnemu pitiu. 

A uz som pisala, ze ja nelutujem ani tie roky co som pila, nic strasne sa az take nestalo, az na tie hanby
a ku koncu uz aj psychicke problemy. Ale bolo fajn a bolo aj vela srandy. Zial ku koncu uz nie a na
zaciatok to vratit uz bikdy nejde, teraz by to bolo uz len zle, tak co sa budem tym teraz trapit. Zmenit to
nemozem. Tesim sa z toho, ze teraz mi je uz zas fajn. S alkoholom mi uz dobre nebolo, takze mi za nim
uz luto nie je.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 14/01/2015 23:58
_____________________________________

Ma napadlo prirovnanie k milostnemu vztahu, ktory sa casom zmeni na peklo. Najprv je to vsetko
krasne, ale potom sa to zacne rucat a postupne uz to vsetko pekne odide. Tak kazdy je nakoniec
stastny, ked sa z takeho vztahu dostane, aj ked to nie je jedonuche, kedze zazili spolu aj vela peknych
chvil. Tak ako my s alkoholom :)  
Takze clovek na to pekne potom spomina s laskou, ale nechce znovu zazit to peklo co bolo uz ku koncu
a preto sa k tomu partnerovi uz radsej nikdy nevrati :)
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============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 15/01/2015 00:21
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 15/01/2015 00:39
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 15/01/2015 02:01
_____________________________________

Diky Renato aj ty si urcite velmi fajn zenska a to ze si dokazala 8 rokov abstinovat, tak to si zasluzi len
respekt a uctu. 

Vies ja som ten typ, co potrebuje logicke vysvetlenia a zdovodnenia. Nestaci mi, ked mi niekto povie je
to tak a hotovo a ty to musis akceptovat. Musim vediet aj preco.  

Preto som si to tak vsetko postupne vyskladala a zdovodnila a zapadlo mi to do seba ako puzzle. Mozno
sa aj vo vela veciach mylim, ale dolezite je, ze ja som s tym stotoznena a je mi takto fajn a nemusim sa
uz trapit otazkami. 

Chapem ten pocit odlahcenia u teba. Lebo aj mne odlahlo, ked mi to odrazu vsetko zacalo davat zmysel.
Naozaj sa mi ulavilo a tak nejak vnutorne ma to oslobodilo. 

Dovtedy som sa len trapila tym, ze preco prave ja neviem pit a ostatni ano. Kolko razy sa ma pytali
priatelia.  
" Boze Kira ved ty si tak silna a inteligentna, tak preco si nevies povedat dost po dvoch poharoch a
musis sa uplne dorazit?" 
 A ja som im na to nevedela odpovedat, len som to skusala znovu a dufala, ze casom to pojde. Ze ved
ked to dokazu oni, tak preco ja nie. 

Teraz im uz odpovedat viem a uz sa necitim menejcena co sa tyka ovladania konzumacie alkoholu.
Proste som sa narodila s tou abnormalnou reakciou na alkohol a nemohla som to nijak ovplyvnit. Ja som
sa k tomu neprepila, mala som to tak od sameho uplneho zaciatku. Len s tym, ze na zaciatku mi to
neprinasalo take problemy ako ku koncu. ved sme sa opijali cela partia, takze som si nemyslela, ze ja
mozem mat nejaky problem. 

Co sa tyka posielania k AA. Uz som to tu tiez pisala, ze vela ludom mozno pomozu. Ale nie sme vsetci
taki isti a mne by asi nepomohli. Ja neverim tomu, ze nejaka vyssia sila moze ovlyvnit ci sa napijem
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alebo nie, verim v tomto len sebe. A to nie je nedostatok pokory. Respekt k alkoholu mam a aj uznavam
AA za to kolkym ludom dokazali pomoct, ale neverim ze su vhodnym typom terapie uplne pre kazdeho.
Preto som sa tu spociatku dost aj hadala, nepaci sa mi, ked niekto niekomu nieco prikazuje v zmysle -
okamzite prestan pit, lebo skoncis uplne na dne. Aspon na mna nikdy nic take platit nemohlo.  
Ja som skor za to logicky dotycnemu vysvetlit, co sa s nim deje a ake rizika mu hrozia a je uz len na
nom a na jeho uvahe ako sa rozhodne a ci tie rizika podstupit chce alebo nie. Ale to pisem samozrejme
o ludoch, ktori este nie su v nejakej tazkej faze alkoholzmu, a este dokazu pomerne normalne fungovat
a su schopni pouzivat aj mozog. Samozrejme pre takych co uz su na tom velmi zle, je jedina spravna
rada poslat ich okamzite do liecebni alebo aspon na tych AA. Ti uz sami prestat nedokazu. 

Ale sem nepisu len taki ludia, pise sem dost ludi, co su na tom priblizne tak, ako som bola ja, ked som si
uvedomila, ze mam problem, ale ten problem mi este nejak vyrazne nezasahoval do zivota. A myslim si,
ze v tejto fazi je este tazsie prestat, ako ked je clovek uz na uplnom dne, potom je to uz len hop a trop. A
clovek v tejto fazi, ked este nie je uplne na dne, potrebuje nejaku silnu motivacu, aby prestal. Nestaci mu
povedat, ze je alkoholik a vela riskuje. On sa totiz alkoholikom este neciti a musi sam pochopit, ze aj ked
sa nevala v priekope alebo vo svojich vykaloch, tak tym alkoholikom zial je a ze je to progresivna nemoc,
ktora sa nikdy zlepsovat nebude a moze sa len zhorsovat. 

Tak sa Renato zatial maj a som naozaj stastna, ze sa ti podarilo vela veci pochopit a ze vdaka tomu sa
citis lahsie a lepsie :)

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 15/01/2015 02:11
_____________________________________

A velmi pekne si to prirovnala aj s tou mladostou. Cloveku je za nou smutno, boli to pekne roky, ale vie,
ze sa uz nikdy ta mladost vrat nemoze. Tak na co sa s tym trapit, nic dobre by nam to neprinieslo.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 15/01/2015 06:11
_____________________________________

V AA se říká:Přestat pít nestačí, musí se také uzdravit duše, najít pokoru, vážit si života, maličkostí.Bez
alkoholu mně je krásně, kdyby ne, tak piju, ne?Veselo s berličkou alkoholu, a smích bez alkoholu je
velký rozdíl.Mám to štěstí, že se směju od srdce, ráda, a opět, proto tvrdím, že bez alkoholu je krásně.U
mně.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 15/01/2015 06:23
_____________________________________

Renato,netušíš, kolik silných lidí bojují s alkoholem, potřebují pomoc, a já doporučuji AA, protože mně
pomohli, mám to ověřené.Kdyby mně pomohlo dělat stojky, doporučím zase to.Měla jsi asi víc štěstí,
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přestala jsi pít včas.Přeji ti to.Možná tobě by AA také pomohli, našla by jsi ten srdečný smích.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 15/01/2015 12:44
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 15/01/2015 12:56
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 15/01/2015 14:13
_____________________________________

Znám lidi, kterým AA nepomohli, hledali jinou cestu, doufám, že ji našli.Ale je jich málo, áčka jsou
vlastně pro alkoholiky, ne, pro jinak nemocné, i když k nám chodí i feťáci, závislí na lécích,
gembleři.Nikdo se nesvěří lékaři, terapeutovi tak, jako stejně nemocnému člověku, protože ví, že mu ten
druhý rozumí, chápe ho.Každý si to může zkusit.Pomohli už tisícům alkoholiků, jsou všude ve světě
vážení, dr.Nešpor tvrdí, že by zasloužili Nobelovu cenu.Jenom u nás furt jaksi jsou podezíraný, jsou
zadarmo, což je divné, "znalci" je označují za sektu.....já jim vděčím za život.Letos bude sjezd AAČR na
Hluboké, stačí tam zajet, slyšet ten smích, cítit tu pozitivní energii, to je zážitek!!

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 15/01/2015 16:23
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 15/01/2015 16:45
_____________________________________

Pravidla by měly být všude, v každém spolku rybářů.....jinak by byl chaos, u alkoholiků úplně
největší.Neberu ti tvůj názor, sekty nesnáším.
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============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 15/01/2015 17:02
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 15/01/2015 18:03
_____________________________________

Už asi taková jsem, důležité pro mně je,že už i z této diskuze jsem pomohla pár lidem, nepijí a drží se.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 15/01/2015 19:45
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Jana - 15/01/2015 20:04
_____________________________________

Ahoj prosím je tady někdo? Potřebuju pomoc.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil marketa - 15/01/2015 20:10
_____________________________________

Jsem nad ti pomohu""

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil marketa - 15/01/2015 20:13
_____________________________________

Renato plně s tebou souhlasím.
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============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Jana - 15/01/2015 20:24
_____________________________________

Ahoj Market, děkuju. Nevím jak začít, je mi teprve 32 a alkohol mi dělá potíže. Ne že bych sama pila
doma, ale mívám okna, kdy se pak dozvídám, že jsem dělala hrozné věci. Sedím tady a brečím. Jsem v
tom sama.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Jana - 15/01/2015 20:26
_____________________________________

Sama vím že s alkoholem mám problém, ale nikdy jsem si nepřiznala, že jsem alkoholik, je mi z toho
smutno.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Jana - 15/01/2015 20:29
_____________________________________

Všichni mí kamarádi se scházejí na pivu, všechny akce se točí kolem alkoholu, jenom já to nezvládám.
Všichni jsou v pohodě. Dneska mi úplně z obliga kamarád řekl, že jestli alkohol nezvládám, tak ať nepiju.
Sama to vím.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Jana - 15/01/2015 20:31
_____________________________________

Vím, že mi tady napíšete tak prostě nepij. Ale je něco mezi tím, nějaká psychická podpora? Asi ne že,
prostě nepij.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil marketa - 15/01/2015 20:38
_____________________________________

Jani ono to se srašně blbě poslouchá co si kde dělala. No jo no...? To už neovlivníš co bylo. Jenže
mužeš ovlivnit co bude. Pokud citíš? Alkohol Ti činí problémy. Tak na chvíli vysaď a uviďíš jak na tom
budeš! 
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Přestaň se opíjet do bezvědomí. Čím víc piješ a ve velkém tak okna jsou. 

Nebo se objednej na psychiatrii a popovídej si s ním o svém problému. Jasný je a sama přicházíš na to
že problém máš. Tak ho zřejmě máš.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Jana - 15/01/2015 20:44
_____________________________________

Jo máš pravdu, musím se někde objednat, sama to nezládnu. Jen všichni ti psychiatři to berou jak na
běžícím pásu, ty nemáš až takový problém, tak ahoj. Ale co za chvíli možná bude, nebo už je. Tady to
není až tak osobní, že bychom si vyměňovaly "zážitky" že.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil marketa - 15/01/2015 21:00
_____________________________________

Je vždyt můžeš říci co chceš. Nemysli si že lékaři to odbývají. Mě osobně poholi abych pochopila jaký
problém mám. Byl to alkoholička a to já si vůbec nechtěla připustit. Po čase jsem pochopila s jakým
problémem a jasný je a musím přestat pít. Ja nevím co tobě mam říci. Ja nevím jestli jsi alkoholička
nebo z něčeho trápíš a řešíš to pitím nadměrným.  

U obojí by bylo dobrý přestat pít a sama si odpovědet. S čím ty máš problém. To víš ty co se s tebou
děje?

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Jana - 15/01/2015 21:07
_____________________________________

Je toho hodně. Dneska už půjdu spát, zítra musím vstávat do práce. Zkusím napsat zítra. Děkuju, je
fajn, že tohle existuje. Dobrou noc.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil marketa - 15/01/2015 21:19
_____________________________________

Dobrou a netrap se! 

Vše se dá řešit!

============================================================================
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Re: Proč jsme pili?
Vložil Alena - 15/01/2015 23:40
_____________________________________

Renato na prosto s vámi souhlasím co se týče doporučení Libi. Koukala jsem na skoro všechny
příspěvky fora a nabývám dojmu. Na všechny dotazy nejvíc odepisuje Liba a vlastně, neustále to stejné
AA. Zřejmě v AA pusobí jako agitátorka.  

Nejsem odpurce AA a znám i jejich program,ale souhlasím s Renatou. Tato léčba není vhodná pro
všechny typy alkoholiku, nebo doporučená po léčbě nebo během ní. Jen z těchto důvodu! Tuto skupina
nevede žádný lékař a v této skupině nemůžete najít pomoc s absťáky s depresemi a třesy. Tato skupina
lidí podporuje abstinenci a zůstat střízlivý. Po zbytek života a důvody proč své nomoci nepodlehnout.
Bohužel lékaři to nejsou! 

Tato jejich práce je důležitá a navzájem se podporují v abstinenci a neustále motivují. Alkoholici mezi
sebou coš je důležité v životní abstinenci. AA jsou známým združením že není možné aby člověk co má
problém s alkoholem. 
Aby tohle združení neznal. 

Libo ale vy z tohoto združení AA vytváříte sama tu sektu. Poněvač vy sama jste v domění( tato združení
je jen jediné, které může v teto problematice pomoc.)  

To už samo od sebe může odpuzovat a celé združení očernovat a budit špatný dojem agitace jedné
osoby.  
Mylím že toto združení zaslouží uznání svou tvorbou a úspěchem abstinujících alkoholiku. 

Má sestra je lékařka a zabývá se lečbou závyslostí na alkoholu atd... Taky je nerada, kdy s alkoholika se
stává psychoterapeud a lékař v jedné osobě a už může ordinovat!"

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Standa - 16/01/2015 04:18
_____________________________________

Liba netvrdí, že AA je jediné co pomáhá, říká že je to jediné co jí pomohlo. A samozřejmě to všem
doporučuje. Doporučovat to co si myslí, že funguje by byla přeci hloupost. 
už každém jednotlivci, zda její doporučení vezme v úvahu nebo ne. Nelíbí se někomu jak píše, nenutí to
nikoho číst.  
Toto fórum je o informování lidiček o alkoholické nemoci. Víc není možné. Také s pobavením čtu o
dobrých radách těch, kteří pár dnů, týdnů abstinují. Kdysi mne nas..li, ale už vím, že to je mé ego, které
chce mít vždy pravdu,chce být oceňováno, obdivováno atd. 
A tak pište lidičky pište ať vím co si mám v sobě opravit a prožít další úžasný láskyplný střízlivý den. Moc
vám všem děkuji.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 16/01/2015 06:17
_____________________________________
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Po léčebně je doporučené doléčování, dokonce je nutné.Mně forma AA vyhovuje.S odborníky mám
špatné zkušenosti, napíší léky, a je to.Podle mně to skoro vražda, pro alkoholika, kterému hrozí, že se
napije, ještě mu doporučit prášky.Anatbus doporučuji, lékaře také, doufám, že ti lidé najdou dobré
odborníky.Mám v rodině adiktologa, ten mě řekl, že to, co vím o alkoholismu já, to ho ve škole neučili,
mám totiž školu života, zkušenosti, něco jsem s alkoholu zažila, každý abstinující alkoholik také, máme
zkušenosti jak přestat,co může nováčka potkat na začátku střízlivosti, co mně pomohlo.....na tomto
principu jsou AA založeny. Jak jednoduché a funguje to.Ten program AA-Kroky, ty většině "znalců"
chybí.To ego je fakt silné, anglická královna, tisíce soudců, policajtů, miliony lidí ve 158 zemích světa
jsou sekta?Třeba je to neznalost, nepochopení, spíš to ego.Jenže přestat pít nestačí.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 16/01/2015 06:29
_____________________________________

Jo, a díky AA spousta lidí přestalo pít, a nemuseli do léčebny, není to bezva?Hodně áčkařů chodí na AA
i k psychiatrovi, psychologovi....Jen je škoda, že tyto posudky na AA můžou někoho odradit, a ten člověk
se třeba upije.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Ja - 16/01/2015 06:44
_____________________________________

"Ďakujem Vám, Liba a Standa!" 

Stručne, prehľadne a v kocke - najmä však, bez agitácie a Ega. B) 

"Ešte raz - vďaka za prehľad a info!" :)

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 16/01/2015 09:22
_____________________________________

Stando a preco by sem nemohli prispievat ludia co abstinuju zopar dni, tyzdnov..Aj oni maju pravo sa
podelit o svoje skusenosti. Alebo na toto maju pravo len dlholeti abstinenti? 
Ja abstinujem 8 mesiacov a napr. Renata 8 rokov a pisala, ze jej citanie mojich prispevkov pomohlo a o
to predsa ide, aby sme sa svojimi skusenostami a postrehmi navzajom obohacovali a pomahali si.  
Mne zase moze pomoct nazor niekoho kto abstinuje trebars len 8 dni, aj on mi moze priniest nieco nove
a obohacujuce.  

Uz to tu bolo pisane, ze toto je diskutujuce forum a kazdy ma pravo na svoj nazor. 

Mozno preto je AA casto oznacovane za sektu. Urcite robia zasluznu cinnost, ale vy ich zastancovia ich
prezentujete  aspon na tomto fore tak, ze to na sektu vypada. 
Niekedy podla prispevkov clenov AA to tu vypada tak, ze len Vy viete, len Vy ste absolvovali ich program
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a preto ste nieco viac. Stale tu pisete o tom egu, ale casto to vyznieva tak, ze to zvysene ego mate vy a
to len preto, ze ste clenmi AA. Neuznavate ine nazory ako tie Vase a to mne pride smutne. 
Pripada mi to ako vodu kazat a vino pit. 

Napr. nazor, ze chod sa pozriet na zjazd AAa uvidis co je to naozajstny smiech, mi pride trochu scestny.
To akoze len AA sa vedie zasmiat a maju patent na srdecmy smiech? Myslim si, ze clovek nemusi ist
zrovna na zjazd AA, aby sa schuti zasmial a pokial sa vie zasmiat len tam, tak to je tiez na zamyslenie,
ze nieco s nim asi v poriadku nebude a vymenil jednu zavislost za druhu.. 

Myslim si, ze to prave pani Alena chcela npisat, ze aj ked AA su fajn organizacia, vela z Vas co ich tu
propaguje kona kontraproduktivne, lebo ludi skor odstrasite od ich navstevy ako by ich motivoval. 

Aspon mne chut na navstevu AA uplne prisla, potom co som si to hned nazciatku precitala v kazdom
druhom prispevku rady typu chod na AA.. 
Ja som presvedcena o tom, ze na kazdeho plati nieco ine a aj ze kazdy ma pravo na svoj nazor. Tak
dovolte aj ostatnym prezentovat svoje nazory, nielen tym, co su clenmi AA alebo tym co abstinuju uz
dlhe roky. 

Kazdy nazor a skusenost je cenna a o to tu predsa ide, aby sme si vymienali svoje skusenosti a tym si
navzajom pomahali.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Standa - 16/01/2015 09:51
_____________________________________

Asi jsem se špatně vyjádřil. Naopak ať sem všichni píšou. Hlavně ti, co jsou zde krátce. Vždyť i já se od
nich stále učím. Ale ne tak, že dělám to o čem mluví nebo radí. Je mi celkem jedno co si kdo říká o AA,
protože to je jen jeho  názor vytvořený vlastním přesvědčením. Pravdou pro mne zůstává, že nebýt AA
tak jsem buď průměrný tloustnoucí věčně nasr..ý chlap a nebo mrtvola.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 16/01/2015 09:56
_____________________________________

Každý si vybere jen to, co se mu hodí.Nikdy jsem nenapsala, že ostatní se neumí smát, radovat.....tady
ty dohady jsou k ničemu, jen škodí diskuzi.Kritizovat AA jen tak, neznat je, to je špatné.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 16/01/2015 10:09
_____________________________________

Liba pokial si to precitas pozornejsie, tu ani tak nebolo krizovane AA. Vacsina z nas napisala, ze uznava
ich zasluhy a ze urcite su pre vela ludi prinosom. Tu bola skor kritizovana forma ich propagacie na tomto
fore.
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============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 16/01/2015 10:44
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil petrch - 16/01/2015 11:51
_____________________________________

Než tě dostanou z bipolární či jiné psychoporuchy, je nutné nechlastat...To co píšeš, j poze tvoje
výmluva, proč chlastáš..Vlastně obhajoba tvojeho chlastání.To znám

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 16/01/2015 11:56
_____________________________________

Petr si zas uplne mimo. Renata uz nepije 8 rokov a nepisala o sebe. Dalej napisala, ze abstinencia pri
tychto nemociach je nevyhnutna, ale ze okrem nej je potrebny aj lekar a farmaceutika.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil A - 16/01/2015 12:07
_____________________________________

Renato upozorňuješ na téma psychické nemoci.Což je závažné onemocnění i léčitelné neléčitelné a
dlouhodobé. Už jsem se zmiňovala o mé sestře a lečí tyto nemoci včetně závislosti. 

Pravdou je. 70% trpící těmito nemocí dávají přednost  alkoholu drogám,kouření marijánky a jiným
závislostem.Při Manii se nemocný chovají naprosto,jak alkoholici.Nadměrně pijí i více dní.Utrácejí víc
než dokáží vydělat. Nezodpovědné chování až nelogické zvraty,jak v názorech tak v náladách. Deprese
hysterie,pláč optimizmus a náhlé propady.Ztráta zaměstnání,rodiny a zoufalé stavy psychózy a depresi.
Návrat k alkoholu.Bez léčby a terapii.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil petrch - 16/01/2015 12:29
_____________________________________

Kira napsal: 
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Petr si zas uplne mimo. Renata uz nepije 8 rokov a nepisala o sebe. Dalej napisala, ze abstinencia pri
tychto nemociach je nevyhnutna, ale ze okrem nej je potrebny aj lekar a farmaceutika. 

že se to netýká zrovna Renaty, neznamená, že to tak neni...kapiš děuče

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 16/01/2015 12:30
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil petrch - 16/01/2015 12:34
_____________________________________

Nemůžu říct, že s tebou  nesouhlasím

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 16/01/2015 12:53
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil alas - 16/01/2015 14:20
_____________________________________

Renato, říkáte to moc pěkně. A mimochodem zdá se, že jste jediný člověk, od kterého Líba nevzala
obhajobu individuálního přístupu jako nevyprovokovaný vztek, neodůvodněnou kritiku nebo velké ego.
Zřejmě máte velké vysvětlovací schopnosti. :) Nebo to dělá ta váha osmi let. Líbo, jestli jste trochu
přijala, co Renata psala, tak mě to těší.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Ja - 16/01/2015 17:16
_____________________________________

Renata napsal: 
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...a opět se vrací k alkoholu a alkoholikem vůbec nemusí být!!! 

Renáta,  
...ak sa akýkoľvek pacient *opäť vracia* k alkoholu, nie je alkoholik? :dry:  
...ak sa fajčiar *opäť vracia* k cigarete, nie je fajčiar? 
...ak sa akokoľvek závislý vracia k svojej závislosti, tak je čo?  

...je/sú v relapse alebo inak nemocní?...(psychiatricky?) :blush:  

Rena, 
čítaš občas aj samu-seba a uvažuješ pri tom aj o napísanom? 
(O zmysle a význame slov poukladaných vedľa seba. Veta nie je legoland - platí určitá syntax/vetná
skladba atď.) B)

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 16/01/2015 18:42
_____________________________________

Myslim si, ze Renata to napisala spravne. Nie kazdy kto pije je alkoholik. Pisala o ludoch ktori maju ine
psychicke poruchy a nevedia o nich a preto piju. Nasledne je im poradena abstinencia, ale ta im
nepomaha, kedze im nebola urcena spravna diagnoza. Takze sa vracaju naspat k alkoholu a pritom
alkoholikmi naozaj nemusia byt.  
Je potrebne aby tymto ludom bola urcena spravna diagnoza a nasledne nasadena aj ucinna liecba. A
tiez napisala, ze pri tychto psychickych poruchach je samozrejme aj potrebna abstinencia. Lenze bez
spravnej liecby sa im neulavi ani pri abstinencii a preto nevidia dovod preco by pit nemali a nakoniec sa
zial k tomu alkoholizmu naozaj prepiju a tomu by sa dalo zabranit tym, keby im vcas bola
diagnistikovana ich skutocna choroba, ktorou nie je akoholizmus ale nieco ine a alkohol pouzivaju len na
potacenie sympotomov tejto choroby.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 16/01/2015 19:04
_____________________________________

Renata, chcela som ti podakovat este za tolko komplimentov, co si tu o mne napisala :) Ani som najprv
na to nereagovla, lebo som nevedela ako. Nevravim, ze ma to nepotesilo :) Ale zas si nemyslim, ze moje
naozory su nejake extra, iba pisem, co si myslim a velmi rada diskutujem s ludmi a vymienam si s nimu
skusenosti. A naozaj ma tesi, ked moje prispevky niekomu prinesu aj nieco pozitivne a mozu mu v
niecom ohladne alkoholu pomoct. Ty pises tiez velmi zaujimavo a som vzdy rada, ked si mozem precitat
tvoje prispevky.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Standa - 16/01/2015 19:47
_____________________________________
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Ale jsme tu ještě na foru alkoholik.cz. Hemží se to tady spekulacemi o dalších nemocech a coby kdyby.
Nikde tu nevidím človíčka, který např. píše měl jsem problémy s alkoholem a dejme tomu ještě s jinou
psychickou nemocí. Řešil jsem to tak a tak  a dnes je to již tolik a tolik let co jsem ok. Místo toho , když
někdo založí konkrétní vlákno s dotazem, brzy se rozvine debata typu měl bys, někde jsem četl, slyšel
atd. a skončí to vzájemným osočováním. Vím za zkušenosti, že toto nikoho nenasměruje tam kam
potřebuje a už vůbec neuzdravuje. Co si však plně uvědomuji je, že každý človíček je v nějaké fázi
svého vývoje a já nemám právo(ani si ho nepřivlastňuji) rozlišovat co je správně a co ne. 
Pracuji zásadně na svých emocích a tím se uzdravuji ze všech nemocí.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 16/01/2015 20:47
_____________________________________

Ale ved sa tu nikto neosocuje. Alebo to, ze si tu niektori dovolili napisat svoj nazor na AA, povazujes za
osocovanie? 
To ohladne tych nemoci prirodzene vyplynulo z diskusie a ma to suvis aj s alkoholizmom, tak to sem
rozhodne patri. 

A pisali tu viaceri ludia - teraz  narychlo mi napada napr. Dana, ze primarne ma problemy s uzkostnou
poruchou a problemy s alkoholom prisli az nasledne, ked ho zacala pit viac a pravidelne, aby potlacila
prave tie problemy, ktore vyplyvali z jej uzkostnej poruchy.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 16/01/2015 22:45
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 17/01/2015 08:02
_____________________________________

Stando, ať má člověk jakoukoliv nemoc, a ještě pije hodně, nejdřív by měl přestat s alkoholem, ne?Proto
asi zajde sem, na Alkoholika, potřebuje pomoc.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Ja - 17/01/2015 09:49
_____________________________________

Alkohol často prekrýva iné (hlbšie uložené) psychické nemoci... 
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...keď chcem jadro z orecha -> rozbijem najprv jeho škrupinu(alkoholizmus)! B) Tento(alkoholizmus) je
predmetom tohoto fóra... ;) 

(Analogicky: ...potlačením prejavov alkoholizmu ľahšie definujem psychickú nemoc, ktorú alkohol
prekrýva alebo imituje. Či?) :) 

Na takúto logickú úvahu si stačí aj zdravý sedliak - bez diplomov. 

Alebo:...*zastav nemierne pitie* a psychózy dostanú príležitosť ukázať pravú tvár - *bez závojov
alko-ilúzie*.  :blush: 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 17/01/2015 09:57
_____________________________________

Já to vím.Někdo dostane psychozu , nějakou duševní poruchu před svým pitím, někdo až když pije moc,
pořád je prioritou odstranit alkohol, pak řešit další nemoci.Ono je potřeba i dost sil, aby sem člověk
napsal, anonymně, svěřil se, jen on ví, že mu pití dělá potíže,potřebuje pomoc, určitě sem nepíše nikdo,
kdo se občas opije, nemá problém.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 18/01/2015 00:32
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 18/01/2015 02:04
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 18/01/2015 05:49
_____________________________________

Četla jsi mou odpověď Evě?

============================================================================
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Re: Proč jsme pili?
Vložil nikola1 - 18/01/2015 06:32
_____________________________________

Pokud se jedna o me zkusenosti s odvykanim,tak to bylo velice tezke a psychicky i fyzicky bolestive. 
Mela jsem mozna to stesti,ze jsem nebyla v lecebne vystavena tlaku dalsiho piti,ale to ostatni jsem
musela zvladnout sama.Vysazeni dlouhodobeho uzivani alkoholu s rivotrilem,tedy dvou navykovych
latek,se podepsalo hodne.Nejprve byl rivotril nahrazen snizujicimi se davkami diazepamu,aby nedoslo k
deliriu a epilept.zachvatu.Ovsem pak se mi zacalo nesnesitelne trast cele telo,hlavne ruce,takze jsem
nemohla skoro psat deniky,dopisy detem,jist,protoze jsem neudrzela v ruce pribor. 
Jist takovou polevku nebo ryzi bylo nemyslitelne. 
Doslo k tomu,ze jsem radeji skoro nejedla,aby se na me lidi nedivali,pri koureni jsem si musela druhou
rukou drzet tu, v niz jsem mela cigaretu,abych se trefila do pusy.A pak prislo to,co se stat muselo.Sedela
jsem na jidelne,prisla si jak otupela,jak po nejakou perinou.Nasledoval zachvat epilepsie a uleva,
protoze veskery tres zmizel,mohla jsem konecne psat detem ,jist!To byl konecne pocit stesti... 
Ale ma psychika byla moc narusena.Bylo to vse na mne,zadne leky na nervy,obcas atarax,ale pro me
zhuntovane telo to bylo malo,takze jsem se trapila dal.Paleni,uzkosti,bolesti hlavy,poceni,strach na
kazdem rohu trvajici dalsi tri tydny.Sestricky mi vzdy rekly,ze musim sama,myslela jsem,ze je zabiju.Ale
dalsi dny byly pomalu lepsi,plac a sebelitost vystridaly usmevy. Ale po pripusteni jsem byla na
startu.Clovek je jako cerstve vylihle kure,ovsem bez pomoci.Musi sam.Pomaha mi psychoterapie,kam uz
nechodim s pripravenymi tematy,jelikoz mam uzkosti z meho mlceni,ale konecne jsem se zacala otvirat. 
A k tomu musel predtim prijit velky zachvat paniky,uzkosti,vnitrni bolesti,az jsem musela vyhledat
pohotovost.Poslednim timto spoustecem byla zprava o vaznem onemocneni dcery.Ackoliv rozum velel,
ted ji bud oporou,hlava udelala pravy opak.Mela jsem vztek na manzela,ze me poslal na pohotovost
samotnou. 
ale moc dobre vedel,proc to udelal. Musela jsem to zvladnout sama i s vedomim studu,co jim vlastne
vysteknu,protoze jsem nemohla skoro ani mluvit.Poprve jsem vecer mela halucinace,tak to bylo
hnusne.Ale je to deset dni a pomalu se vracim do normalu.Po konzultaci s terapeutkou toho bylo pry na
me za posledni pulrok moc. 
pry jsem vlastne byla v rekonvalescenci a tato zprava byla moc na mou nemocnou psychiku.Toto mi
pomaha,duvera k terapeutce,nelzu,ze uz jsem OK,a zjistuji,ze se to opravdu muselo stat,nikoliv Proc
prave ja... 
ma rada zni-kazdemu v jeho zacatcich pomuze neco jineho.Mne pomohla terapie,to,ze slysim,ze se vic
umivam, naposledy,ze ma ze me doktorka dobry pocit,velky dik patri me rodine,tchyni,ktera cele
prazdniny tahla za me domacnost,manzelovi,ze me nelitoval,nechlacholil,nevolal,protoze prave tak jsem
to tam musela zvladnout sama.Ale hlavne mym detem,synovi,ktery me po tom vsem neodepsal,psal mi
dopisy plne podpory,lasky a i kdyz mi bylo tezko,pri jejich cteni,v nejhorsich chvilich mi byly oporou. 
Nevim,kde se to v nem i me dceri jeste najde,ale nedivejme se zpet,nadechneme se,rozhledneme se
kolem a i kdyz si budeme pripadat sami,tohle forum dokazuje,ze sami nejsme.Neni jen pro nas,ale i
blizke,kteri si nevi rady s nasim problemem. 
Alkoholismus neni neco,za co bychom se meli stydet a nepripoustet si ho.Ale obcas je dobre si
pripomenout,ze nad nim nikdy nejde vyhrat,tak s nim uz nevyjednavejme a ani nekamaradme. 
Preji vsem,at najdou v sobe hodne vnitrni sily, a i kdyz se bude zdat,ze nemuzete dal,sily je tam vic,nez
myslite.Nehledejte vinika vaseho problemu,zijte ted,tady a hlavne jen a jen pro sebe.Protoze my vsichni
za to stojime.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 18/01/2015 06:51
_____________________________________
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Nikolo, díky, hezky napsané. Nestydět se za svůj alkoholismus, je moc důležité, je to nemoc,
nevyléčitelná, smířit se s ní, naučit se vedle alkoholu žít.Jen mně je divné, líto, že tě v léčebně nevrátili
na Detox, nebyla jsi pod dohledem, nepomohli ti.Potřebuješ nyní sílu a být dceři oporou, doufám, že jí
máš, budeš mít.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 18/01/2015 17:13
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 18/01/2015 19:24
_____________________________________

Jí jsem psala, že manžel nemusí být alkoholik, může mít starosti...je to na diskuzi.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 19/01/2015 12:40
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 19/01/2015 12:50
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Anna - 19/01/2015 19:54
_____________________________________

Renčo. Máš mojí podporu a jsem ráda že jsem píšeš a řekneš si co si opravdu myslíš a taky jsi mi vše
vysvětlila i Kira.  

Chtěla bych se tě zeptat? Proč si myslíš? Není možné po sebe ovládání a vůlí. Jen co si povolím a
mohu kdykoliv skončit? Zajímá mě tuj názor?
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============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Anna - 19/01/2015 19:57
_____________________________________

Plně souhlasím s Renatou. Líbo diskuse není urážet druhé  :( odepisovat druhým nesmysli( viz:Petrch a
další)

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil marketa - 19/01/2015 20:04
_____________________________________

Co se týče Ja.  
Plně souhlasím s Annou i Renatou. Mě jeho odpovědi rozčilují a nechci s ním ani diskutovat a radši mu
nic nepíšu aby mě takový primitiv vůbec neřešil a ty Líbo taky mě neřeš! 

Nemusíš za každou cenu odpovídat. Nic nového mi stejně už neřekneš!

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Alena - 19/01/2015 20:13
_____________________________________

Libo. Možná bys víc měla řešit sama sebe? 
 Tvé rady.  
Ztrácí ocenění....aspoň teda Mé."

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil marketa - 19/01/2015 20:53
_____________________________________

To si ráda přečtu odpověd! 

Líbilo se mi od tebe, jak si se zastala té Evi. 
Renčo dala by si mi na tebe kontakt? Ráda bych s tebou něco probrala osobního. Děkuji

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Anna - 19/01/2015 21:46
_____________________________________
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Jen upřesňuji( Viz: Petrch a další)  
Neustále tyto lidi Ja uraží. Petrch ať mu odpoví co koliv. Nic ho neodradí a utočí znovu. 
Stud mu nic neříká!"

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 20/01/2015 00:13
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 20/01/2015 00:52
_____________________________________

Renata zas velmi zajimavy prispevok :)  

Takto som o tom este nerozmyslala. Kedze ja som tu nutkavu potrebu pit az do uplneho opitia mala
uplne od zaciatku mojho pitia. Ale poznam vela ludi u ktorych to prislo az casom, takze na tych ta tvoje
teoria velmi sedi. 
Anna ty si to mala ako? Od zaciatsku si mala tu silnu potrebu po dvoch poharoch pokracovat dalej a
uplne sa opit, alebo to prislo az casom? 
Pri tomto typi pitia fakt nejde o sebadisciplinu a ovladanie, mozog akonahle dostane alkohol, tak sa
prepne do ineho rezimu a on potom uz riadi nas a nie my jeho. Toto samozrejme neplati na vsetkych,
ale na skoro vsetkych nas, co sme pili alebo pijeme kvartalne ako ty Anna. 
V kazdom pripade som velmi rada, ze si na nas nezanevrela..Zlakla som sa, ze som na teba prilis tlacila
a to som naozaj nemala v umysle. Ved ty sama prides na to, ako to mas a ja osobne budem rada, ak sa
s nami budes o svoje skusenosti delit aj nadalej.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata pro Kiru - 20/01/2015 00:54
_____________________________________

Kiro. Ráda bych od tebe taky slyšela názor?. Anička se mne ptá proč? se nedá i po delší abstinenci
zůstat u pár skleniček a neopíjet se a skončit dřív než se to rozjede. 

Ty víš taky jak je to u ní a s alkoholem! 

Já to sesmolila po svém, ale ať slyši i jiné nazory a já vím že ty si dáš záležet. 
Jinak tě zdravím a i docela jsem se těšila až se ozveš!  Já beru že jsi velice zodpovědná sama k sobě.
Teď se tu vytváří prima partička a bude nás víc co se podpoříme a ne ty utoky co tu byli. Jakmile jsme s
něčím nesouhlasili :)

============================================================================
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Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 20/01/2015 01:14
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 20/01/2015 01:42
_____________________________________

Ano Renata, pisali sme naraz, uz mame telepatiu :)  

Ja som sa o tom bavila s jednym odnornikom tu v Taliansku a ten mi povedal to iste, co tu uz aj
spominali niektori na fore. 
Ze u mna pravdepodobne ide o abnormalnu reakciuna alkohol, ktory nedokazem dobre metabolizovat a
tym padom sa u mna vytvara aceton, ktory mi okamzite otravi mozog a jediny protijed v tom okamihu je
zas alkohol. Preto potom pride ta nutkava potreba pit dalej a dalej a ze nie je v sile ziadneho jedinca ani
toho najsilnejsieho na svete, toto ovladnut.  

U kazdeho je to samozrejme inak, ale podstata je ta ista. Ze proste u niektorych z nas ten alkohol
zasahuje mozog tak, ze ho automaticky otravi a vypina aj centrum sebaovladania a discipliny. 
A preto aj ked sa moze casto jednat o velmi silnych a inteligentnych jedincov, akonahle prijmu alkohol,
tak uz to ovladat nejde. 
Takze v tomto pripade naozaj nejde o sebadisciplinu. Tu moze clovek preukazat len tym, ze sa nenapije,
akonahle sa napije, ide to uz mimo neho. 

V tomto pripade nepomoze ani dlhsia abstinencia. Ja som pred 3 rokmi nepila 8 mesiacov. Potom som
si myslela, ze uz som OK, teraz to uz skusit mozem. Akonahle som sa napila, tak prislo zas to iste, len s
tym rozdielom, ze tie stavy dalsie dni po napiti, boli este horsie a bolestivejsie. Proste telo mi dalo jasne
najavo, ze alkohol mu skodi a nechce ho a preto sa snazim jeho pranie respektovat :)  

Inak az dnes som si vsetko pocitala, co sa tu pisalo a som velmi rada, ze sa to tu konecne obracia k
lepsiemu a ze tu pribudaju fajn ludia s ktorymi sa da diskutovat, lebo predtym som tu obcas pripadala
ako sam vojak v poli :) Diky moc Renata :)

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Petr N - 20/01/2015 01:48
_____________________________________

Renato, 
alkohol a amfetamin jsou dvě zcela odlišné látky. Májí zcela jiný účinek na organismus. Alkohol
rozhodně amfetamin neobsahuje a ani se na něj nemetabolizuje. 
Amfetamin, metamfetamin jsou látky používané k výrobě pervitinu. 
A a MA používali za druhé světové například Němci. Člověk má více energie, cítí se neporazitelně, má
snížený práh bolesti. 
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-------------------- 

Co se pití týká, co si vzpomínám, tak od začátku mám na alkohol skoro stejnou toleranci. Udělat 8
dvanáctek a jít domů po svých, vše si pamatovat mi nedělalo problém ani v 18 letech, kdy jsem začal pít.

Časem jsem zvýšil četnost, ale opět jsem ji snížil na cca jednou za 14 dnů. Což mi v podstatě nevadí.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 20/01/2015 02:05
_____________________________________

Petr N, pokial som to pochopila spravne, tak ty nemas problem s neovladatellnym pitim alkoholu a vzdy
si dokazal pit tak, aby si sa neopil uplne. V tomto to my mame ine. 
Inak co sa tolerancie na alkohol tyka, tak aj u  mna sa to nejak zasadne nemenilo. Vzdy som dokazala
popit toho vela, pokial som sa neopila upne. A nejak zavratne sa mi to nezvysovalo alebo neznizovalo.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 20/01/2015 03:22
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 20/01/2015 05:15
_____________________________________

Lékař od Kiry má pravdu, takto to má každý alkoholik.Plus ještě nějaké zděděné geny.Což pak je
doživotní abstinence nutná.To je ten podstatný rozdíl od silných pijáků, kteří určitou dobu přímo
chlastají, pak lehce přestanou.A Petr má také pravdu, alkohol neobsahuje žádné amfetaminy.To by byla
děsná kombinace!!!Komu "Ja" vadí, ať ho jednoduše nečte, jak radil Standa, aby určití lidé nečetli
mně.Každý může být pro někoho přínosem.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Ja - 20/01/2015 07:08
_____________________________________

Renata napsal: 
Peto. Nevím kde ale někde jsem to četla, že amfetamin je v alkoholu. Někerých lecích spíše v kapkách.
Já po tom zafátrám a najdu to. Od koho jsem to četla a v jakém alkoholu. 

Renáta,  
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Info: 
- amfetamíny sú rozpustné vo vode, 
- metamfetamíny v alkoholoch a v toluéne. B) 

(Asi toto si sa dočítala.) :)

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 20/01/2015 07:26
_____________________________________

"Ja", nevíš něco o tom novém léku, co už skoro rok předepisují u Vás,na Slovensku, částečně ho hradí
pojišťovna.Ne antabus, to vím, že u Vás není, ale nějaká novinka na léčbu alkoholismu.Je prý šetrnější,
než náhlá úplná abstinence....u nás zatím není, myslím, že dr.Popov ho  zatím testuje.To by byla bomba
pro alkáče.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Ja - 20/01/2015 08:09
_____________________________________

Rád postúpim info -> k úprimne hľadajúcim: :) 

http://zdravie.pravda.sk/zdrava-vyziva/clanok/341136-s-novym-liekom-mozno-pit-menej-a-menej/ B)

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 20/01/2015 10:04
_____________________________________

Děkuji.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 20/01/2015 11:26
_____________________________________

Liba myslis si, ze tak ako ja, to ma kazdy alkoholik? Ja si skor myslim, ze napr.hladinkari to tak nemaju.
Oni dokazu mat mnozstvo alkoholu pod kontrolou. Oni si daju svoje a nepotrebuju sa opijat uplne, len
musia mat tu svoju davku, na ktorej su zavisli. 

v kazdom pripade suhlasim s tebou v tom, ze abstinencia je v oboch pripadoch nevyhnutna, iny liek
zatial neexistuje. 
Ja osobne si myslim, ze alkoholizmus je tak zlozity, ze este ani lekari a veda nemaju v tom uplne jasne,
co vsetko sa vtedy deje v ludskom mozgu a ako to cele funguje. Ale veda ide stale dopredu, tak sa snad
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casom dozvieme zas nieco nove :)

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 20/01/2015 11:37
_____________________________________

Renata tych abstinentov co opisuje ty, to su prirodzeni abstinenti. Ti nepiju, pretoze im to nechuti a je
jasne, ze ani nemaju dovod sa o alkohol zaujimat, nikdy s nim ziaden vztah ani problem nemali. 
U abstinujucich alkoholikov je to trochu ine. My sme s alkoholom vztah mali a to vo vacsine pripadov,
take talianske manzelstvo - vela lasky ale aj nenavisti :laugh:  
Pit sme prestali, lebo nam ten alkohol ublizoval, ale nie preto, ze by nam nechutil alebo by nas
nezaujimal. 
Preto je podla mna v poriadku ak sa abstinujuci alkoholik o alkohol nadalej zaujima, ale uz len cisto z
teoretickeho hladiska - kazdy hlada odpovede na svoje otazky. 

A ako som uz pisala predtym, vela odpovedi este nedokaze dat ani veda a ani lekari. 

Pokial tie odpovede niekto chce hladat praxou a skusanim, je to samozrejme na nom, ale je to obrovske
riziko, ze sa to nejak zvrtne a ze potom z toho nastupeneho vlaku uz nestihne vyskocit.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 20/01/2015 13:02
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 20/01/2015 13:24
_____________________________________

Kiro, alkoholismus je jedna nemoc, takže u každého alkoholika je průběh velice podobný jiným
alkoholikům.Máš štěstí, že jsi včas skončila s pitím, nedočkala jsi se těch delírek, běsů....konce.Jsem
ráda za tebe.S alkoholem jdou také velké kšefty, peníze, vlády chtějí opíjet národ, aby neřešil jiné věci,
spousta lékařů jsou sami alkoholici, a je to těžká nemoc, snad jednou nějaký lék bude nalezen.Krásně jsi
ten alkoholismus přirovnala k italskému manželství, výstižně.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 20/01/2015 13:30
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 
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============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 20/01/2015 13:52
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil alas - 20/01/2015 13:53
_____________________________________

Já nevím, Renato ... mně přijde lék na odstranění závislosti technicky jako nesmysl, ale i kdyby něc
takového vymyslili, tak mi to přijde i vyloženě jako něco, co nemůže lidstvu nějak zvlášť prospět. Přece
existuje nějaká příčina a důsledek, ne? A když si člověk nechá přinášet potěšení „zvenku“, v tomhle
případě alkoholem, přestane to umět zevnitř, a stane se závislý na tom vnějším stimulu. A když budete
proti závislost brát léky, je to zase zvenku. S léky se musí stejně opatrně jako s alkoholem. Taky z Vás
můžou udělat loutku – a to nemyslím jen léky na psychiku, ale obecně: třeba kdo chce zhubnout,
automaticky kouká po lécích na hubnutí; když vás něco bolí, vezmete si lék na bolest ... to je potom život
na houby.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 20/01/2015 13:54
_____________________________________

Liba suhlasim s tebou, ze ten priebeh ku koncu nemoci je u vsetkych uz podobny, ale ten zaciatok,
spustace pitia, sposob pitia je rozny od pripadu k pripadu. Preto zastavam nazor, ze ku kazdemu treba
pristupovat individualne. 
Aj ja som rada, ze som to dokazala zastavit vcas a v tom mi pomohlo hlavne toto forum. ked som si
citala neiktore pribehy, medzinym aj tvoj, tak ma konecne nieco ako keby osvietilo a uvedomila si
zavaznost mojho problemu a prestala som si nahovarat, ze mozem pokracovat v tych pokusoch na
sebe.  

Ja som si to v sebe usporiadala tak, ze je to pre mna jed a ze ani ten by som nechcela na sebe skusat
kolko ho este zvladnem a dokedy bez toho, aby ma uplne nezabil. 
Renta kudzu som niekey skusala, ale na mna to nejake ucinky nemalo, pila som tolko ako vzdy ani
menej ani viac. 
Co sa tyka toho lieku, co by dovolil si dat jeden pohar a dost, mna by to osobne asi ani moc nezaujimalo.
Ja som proste z toho jedneho poharika nikdy nejake extra potesenie nemala, ja som skor vyhladavala
sko ten pocit uplne sa resetnut. Nevediet vobec o sebe. Ja som dost aj workholik a asi som stres a relax
riesila tym uplnym opitim sa tak raz za dva tyzdne. Okrem toho, ako pises ty, ked bolo nejake nestastia,
tak som to zapijala. Ale zapijala som aj to, ze mi je fajn a som stastna. Ono clovek si vzdy ten svoj dovod
najde. B)

============================================================================
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Re: Proč jsme pili?
Vložil Ja - 20/01/2015 14:01
_____________________________________

Liba napsal: 
Děkuji. 

Liba, 
takže ~ tie účinné látky sú:  
*akamprosát, naltrexon a nalmefen*. B) 

(...bez zbytočného tapetovania/opakovania a kopírovania príspevkov.) ;)

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 20/01/2015 14:08
_____________________________________

Alas suhlasim. To akoze by som si vzala tabletku, napila jeden pohar a dalsi raz zas a tak cely zivot? 
Ved to by som si pripadala este vacsi blazon nez uz som. :)

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 20/01/2015 14:15
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 20/01/2015 14:43
_____________________________________

Já osobně nemám léky v lásce, vyhýbám se všem.Neumím je ani pořádně polykat, bojím se jich.Ale
přestat pít je někdy velice těžké, někomu by tyto léky mohli pomoc překonat ty těžké absťáky, jenže,
zase by se mohl alkoholik  vracet znovu k pití,když to měl lehčí. Ta 12ti letá alkoholička mně vyděsila.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 20/01/2015 14:56
_____________________________________

S liekmi na prekonanie abstakov a na lahsi prechod k abstinencii suhlasim. Ale aby niekto bral lieky len
preto, aby nasledne zas mohol konzumovat alkohol alebo brat drogy, mne osobne pride
kontraproduktivne.

 35 / 45



Fórum alkoholik.cz - Alkoholik.cz
Vytvořeno: 29 April, 2024, 18:17

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 20/01/2015 15:06
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 20/01/2015 15:15
_____________________________________

Ja viem Renata, ale ako pisem, myslim si, ze v konecnom dosledku to moze byt kontraproduktivne.
Budu do seba pchat tabletky a nasledne na to pit alkohol a moze sa im to na psychickom a fyzickom
zdravi riadne podpisat. Pride mi to potom v konecnom dosledku, ako velky biznis pre farmaceuticke
firmy. 
Je to to iste ako s chudnutim, tiez su ludia co chce schudnut bez namahy a tak do seba pchaju tabletky
a vsetci vieme, ake velke nasledky na zdravie to potom ma.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 20/01/2015 15:42
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil alas - 20/01/2015 15:42
_____________________________________

Renato, jasně, jsme jenom lidi, ale to jsem právě myslela. Myslím, že většina lidí má tendenci jít tou
jednodušší a rychlejší cestou, když nějaká existuje; jako třeba alkohol či léky. Nebo, co já vím, televize a
pračka. A velký problém dnešní doby (o které si jinak nemyslím, že by byla nějak víc stresující než doby
předchozí) je ten, že těch jednoduchých cest strašně rychle přibývá , a čím jich je víc, tím je to pro
člověka horší a paradoxně těžší.  

Člověka z vás dělá právě to, nějak být schopen přijmout i ty problémy jako součást života. Ne že zrovna
mně by to nějak zvlášť šlo. :P Ale prostě si myslím, že přílišné ulehčování – jako by třeba byla takový lék
na závislost – je proti lidské duši. Třeba člověk svoje problémy nezvládne a zabije se – ale i to patří k
životu. Jinak samozřejmě nejsem proti lékům obecně. Ani čokoládě. :) A určitě ne pračce. A tak dál...   

Jak psala Kira, akutní pomoc ano, ale napořád?

============================================================================
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Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 20/01/2015 15:44
_____________________________________

Inak teraz ma napadlo, ze ked som zacala abstinovat, tak bolo tazke si predstavit, ze to ma byt na stalo. 
Niekto tu na fore pisal, ze si mame povedat, ze snad niekto niekedy vymysli nejaky liek a my budeme
zas moct potom pit :)  
A priznavam sa, ze v tom okamihu mi ta myslienka a nadej velmi pomohla. Ale bola to len taka barlicka v
zaciatkoch. Teraz sa uz skor na tom zasmejem. 
Ale moze byt, ze tie tabletky potom budu mat na alkoholikov, take ucinky, ze sa vdaka nim nedokazu
opit, takze ich to pitie tak ci tak prestane bavit a ucel bude splneny...

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 20/01/2015 15:59
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 20/01/2015 16:07
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Kira - 20/01/2015 16:44
_____________________________________

Renata, ako ta zas chapem. Ved presne o to ide o tu euforiu a tie tabletky su podla mna na blokovanie
toho stavu. Clovek sa mozno napije, trochu sa mu zatoci hlava, ale nebude mat chut pokracovat. 
Lenze to by mna nebavilo, to ma uz viac bavi abstinencia. Toto by bolo take, ze ani to ani to ako zastat
niekde na pol ceste.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil R - 20/01/2015 23:39
_____________________________________

Kiro ja to mám stejný. Já nemůžu pit jednu dvě skleničky. Mě pak bolí hlava jsem spomalená opožděná
a nic se mi nechce ani dělat a vnímat cokoliv i telku. To radši nic. Za druhy ani ty druhy nechápu,že
můžou takhle pít,k obědu nebo k večeři fungují. Já to neumím a za druhý já ten stav pro mě blbce
nesnáším. Tak se ho ani nemůžu naučit. Já jsem víc naštvaná,natož abych měla tu emfourku. Tak jinou
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volbu vlastně ani nemám. To mi řiká moje kámoška. Ta takhle popíjí a skoro deně,že takhle ji to
vyhovuje,že když se ožere je jí zle a to zas ona nesnáší. Zas nevydrží týden bez skleničky. Co je horší?
Pro mě to druhý!

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil petrch - 21/01/2015 01:48
_____________________________________

život opice = narodit se, bez práce nejsou koláče, možná chcípnout v důchodu....Kdo to takhle chce at
udělá čárku..tedy mimo JÁ, to je vopice ze Slovenska a ten se bude podřizovat i kopce hnoje  :laugh:

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Ja - 21/01/2015 02:32
_____________________________________

petrch napsal: 
život opice = narodit se, bez práce nejsou koláče, možná chcípnout v důchodu....Kdo to takhle chce at
udělá čárku..tedy mimo JÁ, to je vopice ze Slovenska a ten se bude podřizovat i kopce hnoje  :laugh: 

petrch, 
...udrel si sa, keď si spadol z banánovníka *samoľúbosti/ješitnosti* a velikášstva? V urážkach použi
dôvtip - primitivizmus už zastaral! B) 

...alebo sa iba nedokážeš vyhrabať zo sebaľútosti a narcizmu?  :dry:  
Vyvetraj si mozog od alkoholu - možno Ti to pomôže a uvidíš sa v celej svojej jednoduchosti...hoci, Tebe
už ani ľútosť nepomáha...smutné, však?  :silly: 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil marketa - 21/01/2015 03:22
_____________________________________

Ja- divím se ti? Tebe to baví co?  
Rád se dohaduješ a musíš napsat příspěvek. Přesto že jsi označen. Ty ne!!!!..ale jo i když musíš mít
poslední slovo.  
Vlastně ty jsi legrační a už se ti musím smát nic víc. Jsi  B) ???

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Ja - 21/01/2015 06:20
_____________________________________

marketa napsal: 
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Ja- divím se ti? Tebe to baví co?  
Rád se dohaduješ a musíš napsat příspěvek. Přesto že jsi označen. Ty ne!!!!..ale jo i když musíš mít
poslední slovo.  
Vlastně ty jsi legrační a už se ti musím smát nic víc. Jsi  B) ??? 

Markéta,  
Ty sa rada necháš urážať? Teba to skutočne zabáva?  
Ja som nezačal! Škoda, že na ignoranciu nie sú tabletky...  

Ak si "petrch-šprýmař" úplne oddestiloval mozog, tak to ho už žiadny psychiater ani chirurg nedá do
poriadku. 

Ty si dopraj najprv sprchu smiechu, aby si prehliadla o čo tomuto počítačovému *trollovi* skutočne ide. 
(Rýpať do hocikoho a bezdôvodne! ) 

Poznámka: v Google-i si nájdeš, *kto/čo* je *počítačový troll*.  

To - ako si kto-koho označkuje vedome neovplyvňujem. Mnohým spôsobuje výrazné potešenie bojovať
proti hocikomu a hocičomu len preto, že nie sú schopní riešiť svoj vlastný problém - alkoholizmus. 

Raz - možno ľudstvo vynájde liek proti hlúposti, alkoholizmu atp. ale toho sa naša generácia už
nedočká... ale fantazírovať môžme, a smelo! :)

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 21/01/2015 11:06
_____________________________________

Blbost nevyléčí nikdo, nikdy.Oni jsou šťastní, spokojení, neuvědomí si, že otravují, ubližují, jsou zlí, proč
se měli léčit, když si myslí, že jsou super.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil petrch - 21/01/2015 11:20
_____________________________________

:woohoo:

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 21/01/2015 11:46
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================
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Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 21/01/2015 13:10
_____________________________________

Vůbec ti nerozumím, o čem píšeš.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Petr N - 21/01/2015 19:53
_____________________________________

Renata 
Peto. Nevím kde ale někde jsem to četla, že amfetamin je v alkoholu. Někerých lecích spíše v kapkách.
Já po tom zafátrám a najdu to. Od koho jsem to četla a v jakém alkoholu. 

----------------- 

Dřív to bylo v některých kapkách proti kašli. Teď toho je na našem trhu minimum, proto to vařiči vozí z
Polska. 

...včera jsem četla ještě o jednom léku ten zkouší ve spojených státech a je to z kořene nějaké stromu a
testují ho od 80 roku a ten vyloženě odstraňuje závislost.Stále zkoušejí dávkovaní na závislých na
drogách a alkoholu a nikotinu.Píší že po jednom užitý tyto testovaný až 4a6 týdnu nepocituji závislost. 

------------------------ 

Předpokládám, že jsi četla o ibogainu. Něco o tom psáno i zde na webu. Jinak tady o tom raději nepiš, je
to totiž halucinogen/oneirogen (u nás není na seznamu zakázaných látek). Ale co kdyby kvůli tomu
fórum zavřeli... 
Navíc by Líba dostala infarkt... 

Petr

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 21/01/2015 20:36
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 21/01/2015 20:45

 40 / 45



Fórum alkoholik.cz - Alkoholik.cz
Vytvořeno: 29 April, 2024, 18:17

_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil petrch - 21/01/2015 20:55
_____________________________________

co se tady nedozvime  :)  

Takže v chlastu je i perník (Metamfetamin, též metylamfetamin) 
No tak to by ho měli aspon 10x zdražit, aby se to hospodskejm vyplatilo  :laugh:

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Anna - 22/01/2015 01:23
_____________________________________

Ahojky všem. Renčo tak jsem si přečetla příspěvky. Opět jste obě Libě vysvětlily a je se jen přidávám a
zkuste Libo nad tím popřemýšlet?  

Jinak jak se máš? Ja mam prostě to stejné co vy dvě. Už jsem s tim i smířená. Holt se jednou za čvrt
roku napiju a ožeru se,ale dobrý je že budu opatrnější abych to dno nemusela poznat. 

Renčo dáš mi na sebe kontakt?

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Anna - 22/01/2015 03:52
_____________________________________

Pani Libo. Jen se Vás zeptám byla jste někdy v zahraniči viděla jste jak pijí naší sousedé v Německu?ja
tam pracuji 13let a pul roku jsem žila v Holansku. 

Jak německu tak i v Holansku. Takhle nepijí a ani to neumí a za druhé to nikde netolerují. Jak v
restauracích a nikdo tam nesedí a nevypije deset piv za večer. Neříkám, že tam nejsou alkači.
Samozřejně jsou, ale po restauracích nevidíte žádný ožralý. Jsou disciplinovaný a pokud si tam dáte víc
než je přípustné. Okolí na vás kouká jak na magora až se sama citíte hodně špatně. 

V Holansku jsem zažila. Byli jsme tam česká partička a kluci ty si uměli dát piv češi ty to umí. V jedné
restauraci když už jim přinesli 6 pivo tak už se obsluha netvářila nějak radostně. Při desatém chtěli ať už
zaplatíme a řekli to velice slušně. Neobsluhují podnapilé zakazníci. To nebyli ožralý jak kolikrát se to vidí
v našich hospodách. Tak jsme odešli a že pujdeme do jiné v Den Hagu. Byli jsme už asi ve čvrté a nikde
nám nechtěli nalít až v paté a to nám rovnou řekli jen jedno. Pak jsme šli na diskotéku a tam nás taky
nepustili, že máme upito. Tam se nemáte nikde šanci ožrat jak u nás nikde na veřejných místech. Velké
pokuty za pití na ulici a tam taky ožralý nevidíte nikde na veřejnosti.  
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Tam jen na soukromých akcích ale stejně ty lidi se neznemožní na veřejnosti. Jsou už k tomu tak
vychovávaný a mají převážně populaci konzumeskou a podstatně meně alkoholiku. O to se stará hlavně
společnost a mají renome na veřejnosti a až tak vychváme naší generaci tak bude i míň případu
alkoholiku. My tuto skutečnost zdědili z doby minulého režimu a po revoluční dobou. 

V tomhletom můžete i vy podnikout a snažit vylepšit život příští generaci a nedědit po nás návyky, když
ve světě to nikde nedovolují. 

O Americe Vám ani nebudu vyprávět. Jaké tam máte postihy za opilství na veřejných místech. Ty tresty
až nesmyslný.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil kalas - 22/01/2015 04:24
_____________________________________

Anno. Tento příspěvek je i pro mne přínosem. 

On alkohol sám osobě neškodí v malých dávkách je lek. Máte pravdu. Je to pozůstatek minulého
režimu. Všude se pilo. Výčepní nalívají i těm co jsou už ve stavu kdy mají dost. To bylo a je. Pokud platí
a dobře. Proč by mu neměli nalít. 

 Souhlasím s tím. Je to věc nás naši společnosti. Jak si vychováme své děti ale i společnost jak se na
všem podilí a jaké zákony by měli být v této problematice změneny.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 22/01/2015 05:33
_____________________________________

Souhlasím, je to dobré, výchova, prevence, to tu chybí.Jenže my žijeme tady.Alkoholici jsou všude, ze
všech vrstev společnosti, ale venku, na západě méně, než u nás, v Rusku.....

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 22/01/2015 10:25
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 22/01/2015 12:12
_____________________________________

 42 / 45



Fórum alkoholik.cz - Alkoholik.cz
Vytvořeno: 29 April, 2024, 18:17

Jezdíme po školách, učilištích, já pojedu už po druhé do kriminálu...Dřív mně zaskočilo, kolik těch dětí,
mladistvých už má propito dost alkoholu, ale je jich víc, které trpí s rodiči alkoholiky.Ale alkoholismus
"není" tak zase velký problém, horší jsou drogy-tak to slyším od některých ředitelů.Alkoholismus i AA
jsou pořád tabu v ČR.Lepší se to, ale pomalu.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 22/01/2015 13:17
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 22/01/2015 13:55
_____________________________________

Jo, kočko, tak na to nemám sílu!Ze Západu sem přišlo hodně věcí, opičíme se podle nich, přirovnáváme
se k nim, ale něco přehlížíme.A vláda?Kde by brala peníze?Cigarety a alkohol jim zásobují kasu.Ubylo
by také spousta nemocí, tragedií, bouraček, hlavou zeď nelze prorazit.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 22/01/2015 15:17
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Ja - 22/01/2015 15:55
_____________________________________

Každý kto pije - pije preto, že chce! A chce to sám, vyviera/pramení to z neho samého! Vyvolať aj zrušiť
si to dokáže každý sám v sebe a za seba. Mám slobodnú vôľu a žijem v demokracii(?)... Každý zásah do
slobôd a práv jednotlivca je márny, ak TO nie je s jeho súhlasom!  

Aktívnu prevenciu závislostí dokážu konštruktívne riešiť ministerstvá zdravotníctva, kultúry a školstva,
cirkvi, atď.  ... ale najmä voliči v referende! :) 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 22/01/2015 17:43
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_____________________________________

To já zákaz také nemyslím.To by se pilo víc a kdoví co.Alkohol bych povolila až od 21 let, třeba.Je
jasné, že lidský mozek se vyvíjí do 20 let, proto se mladým ničí rychleji, -tráva, alkohol-.Ale výchova,
prevence, lidé si zvyknou, pár alkoholiků bude vždy, určitě ne tolik.Tady se pořád skrývá fakt, kolik je tu
alkoholiků, alkoholismus je ostuda,přiznat se a jít do léčebny je nepochopitelné, slabošství.To až v
Norsku museli zjistit, že tu u nás vlastně není žádná ženská léčebna, opravili a krásně,chátrající stodoly
v Červené Dvoře, s podmínkou, že to bude jen pavilon pro ženy, dokonce původně to měl být pavilon
pro matky s dětmi, což by bylo bezvadné.Ale už se časy mění, mládež jezdí hodně ven, učí se žít jinak.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 22/01/2015 18:44
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 23/01/2015 04:45
_____________________________________

Vím o té léčebně, kamarádka tam byla, pije dál, takovou úspěšnost asi nemá, kec.Znám i některé
terapeuty tam.Naštvala mně její reklama, že:"Vyléčí za 3 týdny alkoholismus."Mylná informace, kšeft.

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 23/01/2015 09:49
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Anna - 26/01/2015 00:38
_____________________________________

Zdravím všechny. Renčo tak jsem moc zvědavá jestli si se zkusila napít? Nebo jsi zkoušku odložila?  

Přiznej se ferově. Doufám? Ať to dopadlo jak koliv? Tak ať si v pohodě?

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
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Vložil Renata - 29/01/2015 01:04
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Liba - 29/01/2015 06:04
_____________________________________

Není ti smutno, jsi v pořádku?Je slušnost děkovat, pokora, ale mám nějak o tebe strach!Nedej se!

============================================================================

Re: Proč jsme pili?
Vložil Renata - 29/01/2015 08:56
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================
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